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Dato/sted  18.12.2023/Teams 

 
Tid Kl. 18.00 Styremøte nummer 

 
19 

Deltagere fra styret: Ann, Iselin, Rita, Lena, Gunni og Linda 

Forfall: Roy 

Referent: Lena Distribueres til: Hjemmesiden 

 
Sak  Ansvar Frist 

19.23.01 Godkjenning av innkalling –  

Godkjent 

Lena  

19.23.02 Godkjenning av referat –  

Godkjent 

Lena  

19.23.03 Godkjenning av protokoll –  

Godkjent 

Lena  

19.23.04 Post inn -  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

19.23.05 Post ut –  

Gjennomgått, se postliste. 

Lena  

19.23.06 Økonomi 

Regnskapet er snart klart for å sendes til revisor, men får ikke 

blitt helt i orden før 01.01.24. 

 

Har fått inkassovarsel fra Trøndelagskraft. 

Rita tar kontakt for å vite hva dette er. 

De sjekker opp og gir tilbakemelding. 

Rita  

19.23.07 Sak unntas offentlighet på grunn av personvern   

19.23.08 Sak unntas offentlighet på grunn av personvern   

19.23.09 HD-prosjekt 

Medlem deltar på styremøte for å informere om HD prosjektet. 

Har jobbet en stund med å skaffe røntgenbilder i stort nok 

format. Har skaffet 25 bilder som er store nok og sendt videre til 

Tyskland for 1,5mnd siden. 

Har purret på svar og vært i kontakt med avlsrådet i ADRK for 

svar. Fikk da vite at veterinæren som skal lese av bildene har vært 

på ferie. Purrer opp igjen om det ikke kommer svar snart. 

 

Har vært i kontakt med medlem i avls og helseutvalget i SBK som 

ønsker å holde et foredrag vederlagsfritt for å informere litt rundt 

røntgenavlesninger 

Ann foreslår da å invitere flere raseklubber til dette foredraget. 

Styret stiller seg bak at det settes opp et foredrag med flere 

raseklubber for å at informasjonen skal nå flere. 

 

Det planlegges foredrag medio februar. 

Nytt møte med planlegging første del av januar. 

Presentasjon av foredrag i slutten av januar. 

  

19.23.10 2024 

Terminliste er klar, men levende. 

Ann ønsker at vi tenker igjennom muligheter for inntjening. 

Må forberede GF godt. 

Pinsesamling – under planlegging. 

Øke aktiviteten for medlemmer og trening av hund. 

Stille krav opp mot NKK i forhold til mentalitet, helse osv. 

Økonomisk prosjekt i form av dokumentasjon. 
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Bygge klubben i forhold til mentalitet og arrangementer. 

Ann ønsker at vi skal kose oss med klubbarbeidet og ha det gøy! 

19.23.11 Innkomne e-poster 

07.12.23 

E-post fra medlem med ønske om valpekull på valpeliste. 

Valpekull følger kriteriene og sendes videre til webmaster for 

publisering på hjemmesiden. 

 

08.12.23 

E-post fra medlem med ønske om valpekull på valpeliste. 

Valpekull følger kriteriene og sendes videre til webmaster for 

publisering på hjemmesiden. 

 

10.12.23 

E-post fra TG Soma med spørsmål og medlemmer i deres 

treningsgruppe kan arrangere RIK kurs på annet sted enn der de 

trener eller om hovedstyret da må arrangere. 

 

Styret er enige om at de er selv ansvarlige for kurs uansett hvor 

de arrangeres ut ifra retningslinjene. 

Styret ønsker at de skal ha en representant til stede på kurset. 

Lena svarer 

 

11.12.23 

E-post fra NKK med informasjon om RS 2024. 

Frister for innsending av saker/kandidater er 22.03.24 

Går videre til neste møte. 

 

16.12.23 

E-post fra medlem med ønske om valpekull på valpeliste. 

Valpekull følger kriteriene og sendes videre til webmaster for 

publisering på hjemmesiden. 

 

18.12.23 

E-post fra NKK med informasjon om Agrias Hundepromenade. 

Frist for innmelding midten av februar. 

Går videre til neste møte. 

  

19.23.12 Diverse 

Skal styret eller brukskomiteen fremme forslag om endring av 

brukskrav. 

Alle i styret er enige i at brukskomiteen bør sende inn forslag om 

endring. 

 

Budsjett 2024 

Settes opp i begynnelsen av 2024 (grovbudsjett) – Rita 

Resten av styret ser på dette etterpå. 

 

Sende ut e-post med påminnelse om årsberetninger. 

Lena sender ut. 

 

Legge ut på SoMe ang påskjønnelser i 2023.   

Linda legger ut. 

 

Årets mestvinnende rottweiler på utstilling. 

Lena og Iselin sjekker opp rundt dette. 

  

 

 



 
                           PROTOKOLL NORSK ROTTWEILERKLUBB 

 

Nytt møte 02.01.24 klokken 18:00 
 
Båstad 
Lena Davidsen 
Sekretær NRK 


